
 

 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Framtid Borensberg 

 

Plats: Före detta Ramboden   

Tid: Tisdagen den 16/3, 2011 kl. 19.00. 

Närvarande:  

Yngve Folkesson, Jan Ivarsson, C-M Johansson, Bertil Andersson, Anders Langerud, Håkan Hal-

lin, Maria Holmgren och Kjell Karlsson. Dessutom speciellt inbjudna med anledning av §4 Chris-

ter Svenstedt, Tord Johansson och Lennart Gustafsson. 

 

 

§ 1. Mötets öppnande. 

Ordföranden, Yngve Folkesson, hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 

  

§ 2. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§. 3. Föregående mötes protokoll. 

Protokollet av den 8/3 2011 godkändes. 

 

§ 4. Remissvar till Kommunen ang. hastighetsgränser. 

Efter livlig diskussion och studerande av kartor beslutades att Bertil Anderssons arbetsgrupp, 

Kommunikationer-Gator och vägar, skriver ett remissvar till kommunen grundat på gruppens väl 

genomarbetade karta. 

 

§ 5. Skrivelser. 

 Styrelsen noterade förvånat att inga svar har inkommit på skrivelserna till kommunen och 

dess politiker av den 8/2 och 16/2. 

 Skrivelse om att möteslokalen, f.d. Ramboden är uppsagd fr.o.m. 31/3- 2011 är skickad till 

lokalens ägare. Lokalen utryms och städas tis. 22/3 kl. 18.30. 

 Smideman Arkitekter har skickat sitt förslag till plan över Borensberg. Förslaget ska skick-

as till styrelsemedlemmarna för kommentarer. Håkan Hallin kontaktar Anna Säfström för 

att undersöka möjligheten att få kompendiet skickat med e-post till var och en. Remissvar 

tas fram till samrådsmötet i Hällagården den 5/4 kl. 18.30.  

 Framtid Borensberg har erhållit 8000:- från Motala Turistförening att användas till diverse 

publika arrangemang. 

 

§ 6. Övriga frågor och förslag. 

Framtid Borensberg håller i fortsättningen sina styrelsemöten i BIF-gården. 

 

§ 7.  Nästa möte. 

Nästa mötesdatum bestäms efter årsmötet den 29 mars. 

 

§ 8. Mötet avslutas. 

Ordföranden tackade styrelsemedlemmar och speciellt inbjudna för visat intresse och avslutade   

Mötet. 

 

Sekreterare                                              Ordförande 

 

…………………………  …………………………….                      

Carl-Magnus Johansson                       Yngve Folkesson  


